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     Tour Fare 团费 :     Departure 出发日期 : 
 
 
 
 
                  
 
 

*  最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准  /  The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator  *                                               
                        UUPPDDAATTEE  OONN  ::  1100//0033//22001166  

Chengdu Xiao Chi 成都小吃 ,  Chuancai Flavor 川菜风味 , Anren Bagua Flavor 安仁八卦风味 
Qing City Four Style Flavor 青城四绝风味 

 
 

Place of 
Visit 
景点 

 
 

 

Chengdu 成都        : Chengdu Panda Base ( include buggy ) 成都熊猫基地 ( 含电瓶车 ) ,  
   Jingli Street 锦里一条街 ,Wide & Narrow Alley 宽窄巷子 , 
   Silk Gallery 帝宝丝绸 ,  Chinese Tea Shop 茶叶店 ,   Jade Gallery 天脉翡翠馆, 
   Rubber Shop 橡胶购物站              
 
Xiling 西岭 : Xiling Snow Mountain(include public bus) 西岭雪山(含环保车), Yingyang pond 鸳鸯池 
备注：如果有雪，免费赠送无限滑雪板。 
 
Anren安仁 : Old Movie Muzium老电影博物馆, Old street 老街，Siheyuan 四合院, 
   Minguo Shopping Street 民国购物街 
 
Dujiangyan都江堰 : Guan City Old Town -  Hydraulic Engineering灌县古城-水利工程（含电瓶车） 
 
 

 
Day 01       Kuala Lumpur ~ Chengdu                   第一天    吉隆坡 ~ 成都                                     
Day 02      Chengdu ~ Xiling Snow mountain ~Anren Town  ( B / L / D )第二天  成都 ~ 西岭雪山~安仁古镇 ( 早 / 午 / 晚餐 )  
Day 03      Anren Town  ~ Dujiangyan          ( B / L / D )  第三天    安仁古镇 ~ 都江堰            ( 早 / 午 / 晚餐 ) 
Day 04      Dujiangyan ~ Chengdu          ( B / L / D ) 第四天    都江堰 ~ 成都             ( 早 / 午 / 晚餐 )  
Day 05      Chengdu ~ Kuala Lumpur          ( B / L / D )  第五天    成都 ~ 吉隆坡               ( 早 / 午 / 晚餐 )  
Day 06      Arrival Kuala Lumpur    第六天    抵达吉隆坡 

Chengdu 成都 : Chengdu Elite Hotel / SML (Local 4*) , 成都伊丽特酒店/ 同级 (准 4 星)   
                                          Best Western Hotel / SML (Local 5* ). 金韵酒店 / 同级(准 5 星) 
Anren 安仁 : Lanting Hotel (Local 4*)  / SML, 兰庭酒店 / 同级  (准 4星)   
Dujiangyan 都江堰     : Mingcheng Times Hotel / SML(Local 4*)  , 名城时代酒店 / 同级   (准 4星)   

 Tour Fare Included 团费含  : Hotel Accommodation , Meals , Coach Transfer In & Out , Return Air Ticket , Entrance Fees & Local Tourist Guide . 
       行程上之酒店 , 膳食 , 交通接送 , 国际机票 , 观光点入门票及导游 .   

 Tour Fare Excluded 团费不含 : Malaysia Airport Tax , China Airport Tax , China Domestic Airport Tax , YQ Tax , YR Tax , Normal Visa Fees , 
    Local Tour Guide & Driver Tipping . 

         吉隆坡出境机场税 , 中国出境机场税 , 中国内陆机场税 , 航空保险税 , 燃油税 , 签证 , 导游与司机小费 . 

 
Optional Tour 

自费项目 

RMB380 / 380人民币： 
刘文彩地主庄园 Liu Wencai Manor, 鹤鸣山道教发源地 Heming Hill, 春熙路 ChunXi Shopping 
Stret, 熊猫邮局 Panda Post Office, 变脸秀 Sichuan Opera Face show 
** Remark 备注 : Content of optional tour subject to change 最终解释权以当地地陪所讲加点内容为主 . 
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第一天  吉隆坡 ~ 成都            住宿 : 成都伊丽特酒店/ 同级               
请旅客准时前往机场离境大厅指定航空公司柜台集合，并由公司专职人员协助办理登机手续后，乘坐班机前往四川

省省会，被誉为“天府之国”的成都。抵达后，送往酒店休息。 
 

第二天 成都 ~ 西岭雪山 ~ 安仁古镇   ( 早/午/晚餐 )  住宿 : 兰庭酒店 / 同级  
早餐后，驱车前往离成都只有 105KM， 约 2 小时车程的西岭雪山（含环保车），外观鸳鸯池 - 西岭雪山风景名胜

区位于成都西部大邑县境内的西岭镇，总面积 482.8 平方公里，海拔 1260-5364 米。距离成都 100 公里左右。山顶

终年积雪，千年不化。因杜甫隐居草堂时写下的名句"窗含西岭千秋雪，门泊东吴万里船"而得名。海拔 3200 多米

的阴阳界是高原气候与盆地气候的分界线，一边晴空万里，一边云雾缭绕，酷似阴阳太极的构图。景区内珍稀动、

植物种类繁多，四季各有千秋。西岭雪山滑雪场是中国目前规模最大、设施最好的大型高山滑雪场、大型雪上游乐

场和大型滑草场、高山草原运动游乐场。游览完毕后，乘车前往安仁。晚餐后，送往酒店。 
（西岭雪山-如果有雪，免费赠送无限滑雪板） 

 

第三天 安仁古镇 ~  都江堰    ( 早/午/晚餐 )    住宿 : 名城时代酒店 / 同级 

早餐后，前往游览安仁古镇， 老电影博物馆-这处面积达 5000 多平方米的电影馆，收藏了约 22 万件与电影相关的

珍贵藏品：世界最早的手摇无声电影放映机、中国特产的 8.75 毫米电影拷贝，大量老电影海报、杂志，甚至电影

票根……它们全部来自民间收藏家曹贵民近 20 年来的个人收藏。老街-安仁老街主要是处于古镇中心的树人街、红

星街及裕民街等，这里集中了 14 座建于民国时期的老公馆，其中数座公馆被改建成服饰博物馆，、民族志博物

馆、老电影博物馆等，崔永元的电影传奇馆也设在这里，部分公馆建筑被打造成休闲场所，一些成都花家、诗人则

在这里开起了画廊、书店。 之后前往四合院和民国购物街。之后驱车前往都江堰。当晚入住都江堰酒店。 

 

第四天  都江堰 ~  成都    ( 早/午/晚餐 )    住宿 : 金韵酒店 / 同级 

早餐后，前往游览灌县古城-水利工程-都江堰水利工程是目前世界上唯一仍在运作的古代水利工程项目，掐指一算

已有两千多年历史。游览完毕后，就驱车前往成都.抵达后，前往参观茶叶店。晚餐后，送往酒店。 

 

第五天 成都 ~ 吉隆坡        ( 早/午/晚餐 )     
早餐后，前往参观宽窄巷子，由宽巷子、窄巷子和井巷子三条平行排列的老式街道及四合院落群组成，是成都市三

大历史文化保护区之一。之后参观天脉翡翠馆。继续前往参观成都大猫基地（含电瓶车）。简称成都熊猫基地，是

中国乃至世界著名的集大熊猫科研繁殖、公众教育和教育旅游为一体的非营利性研究机构和旅游目的地。截至到

2011 年年底，大熊猫数量已达 108 只，成为全球最大的圈养大熊猫人工繁殖种群。继续前往参观帝宝丝绸。之后

游览成都著名的锦里一条街，这里的三国文化特色和成都地方风味吸引了众多中外游客，是集旅游购物、休闲娱乐

为一体的特色休闲街区。再到橡胶购物站。晚餐后，送往国际机场乘搭航班返回温暖的家。 
 
 

第六天   吉隆坡        

抵达吉隆坡。结束愉快和难忘的行程。 
 
 
 
 
 
 
 
 

**   景点的先后顺序可根据具体情况有所调整   /   团费不含自费项目   ** 
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DAY 1  KUALA LUMPUR ~ CHENGDU         Hotel : Chengdu Elite Hotel / SML 
Assemble at airport for your flight to Chengdu, the capital of Sichuan Province, also known as “the Country of Heaven” in 
China. Upon arrival, transfer to hotel. 
 

DAY 2  CHENGDU ~ XILING SNOW MOUNTAIN ~ ANREN ANCIENT TOWN 
( B / L / D )    Hotel : Lanting Hotel / SML 

After breakfast, drive to Chengdu from only 105KM, about 2 hours Xiling Snow Mountain (include public bus), view  
duck pond - Xiling Snow Mountain Scenic Area is located in West Zhen west of Chengdu Dayi County, with a total area of 
482.8 square kilometers altitude of 1260-5364 meters. About 100 km away from Chengdu. Peak snow, a thousand years. Du 
Fu Thatched Cottage seclusion due to write the famous "window containing the Xiling Snow ages, doors Wu Wanli ship 
mooring" and the name. Elevation of over 3200 meters of Yin and Yang is the plateau climate and climate of the basin 
boundary, while blue skies, while misty, patterned exactly like yin and yang of tai chi. Scenic spots of rare animal and plant 
variety, the Four Seasons has its advantages. Xiling Snow Mountain Ski China is currently the largest, best large alpine 
skiing facilities, a large snow playground and large grass skating, alpine grassland sports playground. After the tour finished, 
transfer to Anren ancient town. 
（ If weather permitted, will provide unlimited snowboard skating ） 
 

DAY 3   ANREN ANCIENT TOWN ~ DUJIANGYAN  ( B / L / D ) 
   Hotel : Mingcheng Times Hotel / SML 

After breakfast, visit the Anren Ancient Town, the Old Movie Museum - this place is an area of over 5000 square meters 
of film museum, a collection of about 220,000 precious collection of film-related: the world's first hand-cranked silent movie 
projector, Chinese specialty 8.75 mm copy of the film, a lot of old movie posters, magazines, and even movie ticket stubs ...... 
all of them from private collectors Caogui Min past 20 years personal collection. Old Street - Anren Main Street is in the 
center of town Shuren Street, Star Street and Yue Man Street, where the concentration of 14 was built in the period of her 
husband museum, where the number of seats to be converted into a mansion,, Costume Museum Ethnography Museum, the 
Museum of old movies, film legend Cui's Museum is also located here, some residence buildings were playing a place to 
relax and spend some of Chengdu, poets are here, opened a gallery, bookstore. After that, visit to Siheyuan and Minguo 
shopping street . Then proceed  to Dujiangyan.  After dinner, transfer to hotel. 
 

DAY 4    DUJIANGYAN ~ CHENGDU ( B / L / D )  Hotel : Best Western Hotel / SML 
After breakfast, visit the ancient city of Guan City Old Town – Hydraulic Engineering - Dujiangyan Irrigation Project is 
an ancient water conservancy project is currently the world's only still in operation, Qiazhiyisuan than two thousand years of 
history. After that, proceed back to Chengdu. Upon arrival, visit the Tea Shop. After dinner, transfer back to hotel. 
 

DAY 5    CHENGDU ~ KUALA LUMPUR   ( B / L / D )   
After breakfast,  visit to Wide and Narrow Alley, is a leisure center for people to relax having some quality time with 
friends in the mixed old and modern atmosphere. Inside those nicely restored old houses, there are restaurants, pubs, tea 
houses, coffee shops and stores etc. Next, visit to Jade Gallery. Continue visit to Chengdu Panda Base (include buggy). 
Also know as Chengdu Panda Base, is a non-profit organization engaged in wildlife research, captive breeding, conservation 
education and educational tourism. After visit to Silk Gallery. Continue visit to Jinli Street. Many visitors gather in this 
ancient street to relax, admire the traditional-style buildings. Last stop to Rubber Shop. After dinner, transfer to 
International Airport for your flight back to Kuala Lumpur. 
 
 
DAY 6    KUALA LUMPUR  
Arrival Kuala Lumpur.  
 
 
**   The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator   /   Tour Fare exclude Optional Tour   ** 
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